

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P25038

Briefing Session on "School-based Life-wide Learning & Support Program" 「校本全方位學習及支援計劃」簡介會

To support students with financial needs to participate in life-wide learning activities, the "School-based Life-wide Learning & Support Program" is now available for application. A briefing session will be held to give further details on the application procedures, eligibility requirements and types of aids. All the eligible students are required to attend the briefing session. Your child is eligible to apply for the subsidies from the Program. Parents are welcomed to attend the activity for further information on student all round development.

「校本全方位學習及支援計劃」資助符合資助資格學生參與全方位學習活動,以助學生全面發展潛能,同時減輕受助家庭因學生活動開支帶來的經濟壓力。計劃現正接受申請。本校將舉辦簡介會,詳述申領津貼手續,獲資助活動種類等。所有符合資助資格中一學生必須出席簡介會。 貴子弟符合資助資格,敬希垂注。活動歡迎家長陪同子弟出席,共同培育學生全面成長。簡介會如下:

Date 日期:	10/10/2025, FRI (星期五)
Time 時間:	3:30pm - 4:00 pm (F2-F6) ; 4:00pm - 5:00 pm (F1)
Venue 地點:	G/F Lecture Room 地下演講室
Teacher 老師:	Ms Lam Tin Fung (林天鳳老師)
Remark 備註:	(1) Eligible students will get the Claims Logbook through Form
	Teachers (F2-F6) or in the briefing session (F1).
	中二至中六合資格學生經班主任派發申報津貼「記錄
	冊」;中一合資格學生於簡介會獲取申報津貼「記錄冊」
	(2) Deadline for claims
	1st Term 上學期截止申請 : 20/11/2025(四)
	2 nd Term 下學期截止申請:30/4/2026 (四)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承 (一九八三) 中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

30th September, 2025 二零二五年九月三十日

E-class Reply Slip

電子通告回條

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning the "Issues on Financial
Assistance to Students"
本人知悉貴校於九月三十日來函有關「校本全方位學習及支援計劃」事宜及
☐ I will attend the Briefing Session of the captioned program.
本人將出席簡介會。
☐ I will not attend the Briefing Session of the captioned program.
本人將不會出席簡介會。